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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-02/2024 
Datum:  12. 3. 2024   

 
 

ZAPISNIK 
12. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 12. 3. 2024, ob 18. uri, 

v Vili Vipolže 
 

Prisotni svetniki: Teja Jelina, Goran Simčič, Vilko Prinčič, Nika Prinčič, Miloš Protić, Anja Pertovt, Jurij Špacal, David 
Saksida, Lilijana Kastelic, dr. Karol Peter Peršolja, Damjan Birtič, Robert Feri, Zvezdan Prinčič 
 
Opravičeno odsotni: župan Franc Mužič, Tanja Baša Jasnič, Nadja Šfiligoj, Silvestra Elen Brašnić Saffigna  
 
Seji prisostvujejo: Anita Manfreda – direktorica občinske uprave, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika Fabricijo Jug, 
Sebastjan Arčon, Mateja Ambrožič, Mojca Treplak, Uroš Kobal – ravnatelj OŠ Alojza Gradnika Dobrovo, Katja Krvina – 
Profitek s. p.  
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.    
 
Dnevni red 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 11. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Letno poročilo Javnega zavoda OŠ Alojza Gradnika Dobrovo za leto 2023 
5. Sklep o določitvi cene grobnine za enojni grob  
6. Soglasje k imenovanju direktorja Goriške lekarne Nova Gorica  
7. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 11. redne seje   
8. Pobude in vprašanja svetnikov   
9. Realizacija sklepov 11. redne seje   
 

Ad 1. 
 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 13 članov Občinskega sveta Občine Brda. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
    

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 11. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 11. redne seje.  
 
Teja Jelina poda pripombo. Pod točko Ad 10 - Letni program športa v Občini Brda za leto 2024, na 10. strani zapisnika 
je navedeno: »Tejo Jelina zanima, zakaj Komisija za šport ni soglasno podprla predloga letnega programa športa, kot 
je razvidno iz zapisnika komisije. Strinja se s tem, da je zadeve potrebno regulirati, nadzorovati in izvajati kontrolo, kar 
seveda podpira. Nekoliko jo je zmotil rezultat glasovanja komisije.«  
 
Sama si nikoli ne bi dovolila, da bi nekoga pozvala k soglasnosti. Omenila je samo, da je bil rezultat glasovanja 3 ZA in 2 
VZDRŽANA.  
 
Zapisnik 11. redne seje se v tem delu popravi tako, da se odstavek pravilno glasi: »Teja Jelina pove, da je iz zapisnika 
komisije razvidno, da je bil rezultat glasovanja 3 ZA in 2 VZDRŽANA, kar pomeni, da je bila podpora dana, prosi pa za 
dodatno obrazložitev. Strinja se s tem, da je zadeve potrebno regulirati, nadzorovati in izvajati kontrolo, kar seveda 
podpira. Nekoliko jo je zmotil rezultat glasovanja komisije.«   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 11. redne seje s podano pripombo. 
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Ad 3. 
 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 12. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 12. redne seje.   
 

Ad 4. 
 
Letno poročilo Javnega zavoda OŠ Alojza Gradnika Dobrovo za leto 2023 
 
Letno poročilo predstavita Uroš Kobal – ravnatelj OŠ Alojza Gradnika Dobrovo in računovodkinja Katja Krvina iz 
podjetja Profitek s. p. .  
 
Šolsko leto je bilo izjemno zahtevno in naporno tako s kadrovskega kot pedagoškega vidika. Bilo je veliko sprotnega 
zaposlovanja, napornega iskanja pooblaščene ambulante medicine dela ter ogromno dela na vzgojnem področju.  
 
Iztekajoče leto 2023 pa je prineslo tudi lepe spomine. V svojo vsakdanjo pedagoško prakso so več kot uspešno uvedli 
Formativno pedagogiko. Gre za sodoben pedagoški proces, ki učenca postavlja v ospredje ter mu omogoča kontrolo in 
nadzor nad lastnim učenjem. Gonilo napredka in izboljšav je kvalitetna povratna informacija.  
 
Kljub neugodnim razmeram se je šoli uspelo ponovno odpreti navzven ter močneje povezati z lokalnim in širšim 
okoljem.  
 
Pred njimi so novi izzivi. Šolska infrastruktura je v vseh segmentih dotrajana. Potrebno bo sistematično in celostno 
pristopiti k načrtovanju ter fazni obnovi.  
 
V šolski klimi so zaznali povečano število med vrstniškega nasilja, zato bodo v prihodnje še okrepili preventivo in 
vzgojno delovanje. Celostno so pristopili k prenovi vseh ključnih dokumentov o šoli, ki opredeljujejo šolsko življenje.  
Kljub vsemu je ravnatelj ponosen na opravljeno delo. Zaveda se, da včasih ni bilo enostavno, a skupaj so dokazali, da 
zmorejo.  
Usmerjenost v kakovostno izvajanje obveznega in razširjenega programa osnovne šole, od njih zahteva nove pristope 
na različnih področjih dela tako za strokovne delavce, kot tudi učence in starše.  
Ocenjuje, da skladno z opredeljenimi standardi in normativi, ki veljajo za njihovo dejavnost poslujejo gospodarno in 
učinkovito, da so z razpoložljivimi sredstvi poslovno leto 2023 uspešno in strokovno zaključili.  
 
V letu 2024 imajo pred seboj velike izzive. Zavedajo se, da so sredstva omejena, zato morajo skupaj z ustanoviteljem 
načrtovati odgovorno. Zavod mora slediti tehnološkim trendom in jih uvajati v svoje delo.  
 
Vizijo razvoja zavoda gradijo z vsemi deležniki, od spodaj navzgor. V njej se želijo dotakniti področja razvoja vrtca v 
Brdih, razvoja šole, izgradnje manjkajoče infrastrukture, obnove trenutne infrastrukture, itd.). Prepričani so, da je 
kvaliteten razvoj zavoda mogoč le ob jasni začrtani poti. Lokalna skupnost mora zavodu zagotavljati dobre pogoje za 
delovanje in razvoj. Interes vseh mora biti skupen, da zagotovijo Briškim otrokom čim bolj enakovredne in kvalitetne 
pogoje za razvoj pri vključevanju v življenje.  
 
Zavod je leto 2023 zaključil z presežkom odhodkov nad prihodki v višini 90.587,97€. 
 
Glede na to, da so iskali učitelja matematike in se pri iskanju kadra trudijo, prav tako so objavili veliko razpisov, Tejo 
Jelina zanima, kako pa naprej, najbrž se bo ta trend tudi nadaljeval. Ali imajo kakšen plan, kako bodo kadrovsko stisko 
tudi naprej reševali, da ne bo primanjkovalo kadra? 
 
Uroš Kobal pojasni, da se vse, ki so v tem trenutku zaposleni za določen čas, to pomeni, da nimajo zaključenega študija 
ali strokovnega izpita, vzpodbuja, da do konec leta do prijave na javni razpis, to opravijo. Dnevno spremlja težave tudi 
na ostalih šolah, kjer se soočajo s podobnimi problemi. Kader poskušajo iskati preko vseh možnih kanalov, celo na 
družbenih omrežjih. Vsekakor pa ves čas intenzivno delajo na tem področju.  
 
Gorana Simčiča zanima, ali se mogoče kaj povezujejo s študenti Pedagoške fakultete.  
 
Uroš Kobal pojasni, da posebno pozornost vsako leto dajejo študentom oz. tudi že dijakom na nivoju prakse. Realno 
povedano pa se fakultete sploh ne odzivajo. Trenutno kar je najbolj delovalo je poznanstvo.  
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Goran Simčič glede izvajanja počitniškega varstva v Kojskem sprašuje zakaj poletno varstvo ni več organizirano en 
mesec v Kojskem in en mesec na Dobrovem. Sedaj je poletno varstvo organizirano samo na Dobrovem.  
 
Uroš Kobal pojasni, da glede na izvedeno povpraševanje je število uporabnikov tako veliko, da se preprosto ne 
zakonsko ne fizično v vrtcu Kojsko ne da zagotoviti poletnega varstva. Je pa bilo zadnje dvojno počitniško varstvo 
namenoma organizirano v Kojskem, tako da vsakršna priložnost, ki je ponujena in da je varstvo lahko zakonsko 
organizirano v Kojskem, potem to tudi oblikujejo.    

 
Ad 5. 

 
Sklep o določitvi cene grobnine za enojni grob 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Skladno z določbami Zakona o pogrebni in pokopališki dejavnosti (Uradni list RS, št. 62/16 in 3/22 - ZDeb; v 
nadaljevanju: ZPPDej), je Občinski svet Občine Brda na 17. redni seji dne 9. 3. 2021 sprejel Odlok o pogrebni in 
pokopališki dejavnosti ter pokopališkem redu v Občini Brda (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 14/2021; v 
nadaljevanju: Odlok).  
Skladno s 4. člen ZPPDej in 55. členom Odloka je Občina dne 15. 2. 2022 sprejela sklep o določitvi razmerja grobnine za 
posamezno vrsto groba glede na enojni grob. 
Skladno s tretjim odstavkom 56. člena Odloka mora koncesionar vsako leto pripraviti enotno ceno storitev pogrebne in 
pokopališke dejavnosti za vsa pokopališča, ki jo potrdi občinski svet občine.  
 
Cena grobarine se glede na leto 2023 ne spreminja. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o določitvi cene grobnine za enojni grob  
 

1. Enoletna grobnina za enojni grob na pokopališčih v Občini Brda za leto 2024 znaša 15,50 EUR brez DDV.  
Cene grobnin za ostale zvrsti grobov se določijo glede na razmerje določeno v sklepu št. 3546-01/2022-02 z dne 
15. 2. 2022 (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 7/2022). 

2. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin in se uporablja za leto 2024. 

 
Ad 6. 

 
Soglasje k imenovanju direktorja Goriške lekarne Nova Gorica  
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Svet zavoda Goriške lekarne Nova Gorica nas je z dopisom dne 21. 2. 2024 zaprosil za obravnavo in podajo soglasja k 
imenovanju Ester Košiček za direktorja Goriške lekarne Nova Gorica.   
Svet zavoda Goriške lekarne Nova Gorica v skladu z določili Odloka o ustanovitvi Javnega zavoda Goriške lekarne Nova 
Gorica prosi občine ustanoviteljice, da podajo soglasje k imenovanju direktorja zavoda.   
Svet zavoda je na 10. redni seji dne 15. 2. 2024 imenoval Ester Košiček na delovno mesto direktorja Goriške lekarne za 
pet letno mandatno obdobje, ki ustreza vsem razpisnim pogojem.     
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je predlog soglasja obravnavala na 6. korespondenčni seji, ki je 
potekala od 28. 2. 2024 do 4. 3. 2024 in sprejela naslednji sklep:  
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda, da poda pozitivno 
mnenje k imenovanju Ester Košiček za direktorico javnega zavoda Goriška lekarna Nova Gorica. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda daje soglasje k imenovanju Ester Košiček za direktorico Javnega zavoda Goriške 
lekarne Nova Gorica za pet letno mandatno obdobje.   

2. Ta sklep velja takoj.  

 
 
 
 
 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2022-01-0014
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Ad 7. 
 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 11. redne seje  
 
Na odgovore ni bilo podanih pripomb.  
 

Ad 8. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Robert Feri 
1. Pohvali projekt Celostne prometne strategije v sodelovanju skupaj z Mestno občino Nova Gorica. Njegovo 

vprašanje pa se nanaša na ureditev parkirišča v Šmartnem. Na zadnjem javnem razpisu ja bila za izvedbo del 
ponujena cena, ki je bila kar dvakrat višja od proračunske postavke. Zanima ga, ali se bo javni razpis ponovilo oz. 
ali bodo izvedena pogajanja. 

2. Glede prometne varnosti v bližini nogometnega kluba Brda v Vipolžah je s strani občana prejel predlog, da se iz 
ene strani ceste na drugo stran ceste uvede hitrostna ovira (informativna tabla) in postavi razsvetljava za varno 
prečkanje ceste. 

3. Kontejnersko mesto na Humu (pri vinarstvu Simčič) – gre za zelo neurejeno kontejnersko mesto, ki se že zelo 
nagiba proti prepadu. Naveže se tudi na samo strategijo turizma, kjer je bila nekako izražena želja o enotni 
ureditvi vseh kontejnerskih mest v Brdih.  

4. Na zadnji seji Sveta zavoda ZTKMŠ Brda je bila podana izjava, da za izvedbo Praznika češenj ni finančnih sredstev. 
Sprejeti naj bi morali celo rebalans proračuna in tako zagotovili sredstva za izvedbo praznika. Zavedati se je 
potrebno, da bo rebalans proračuna sprejet šele konec meseca maja, Praznik češenj pa je takoj za tem. Zdi se mu 
zelo neodgovorno.  

5. Podpirajo vse, kar se je do sedaj naredilo v športnem parku Vipolže. Namen predstavitve celostne podobe 
športnega parka pa je, kaj je trenutno v načrtu in razprava o tem, da se najde neka skupna rešitev.      

 
Dejan Rusjan poda odgovor na prvo vprašanje. Trenutno se zaključuje nov postopek javnega naročila, s tem da se je 
znižalo obseg del. 
Zavod za varstvo kulturne dediščine je podal zahtevo, da je kamnita zložba pregroba za spomenik kot je Šmartno, kjer 
so najprej zahtevali izvedbo suhozida, kar je zelo drago in gre za velike količine. Dogovorjeno je bilo, da se postavi  
kamnita obloga. To je bilo potrebno, razen na zgornjem delu, prestaviti v drugo fazo, prav tako meteorno kanalizacijo.  
Predvideva se, da bi z rebalansom imeli še kaj razpoložljivih sredstev in poiskali rešitev za ureditev javnih sanitarij. 
Omeni še primer novih javnih sanitarij v Novi Gorici, ki bi se lahko izkazali kot alternativa tudi v Šmartnem.   
 
Vilko Prinčič  
Na trenutni lokaciji pošte v Kojskem je velik problem vhod, ker gre za dve visoki stopnici in pri izstopu iz prostora pošte 
občani stopijo direktno na cesto. Zanima ga tudi ali gre za začasno rešitev ali bo pošta na tej lokaciji ostala do njenega 
zaprtja.   
 
Anita Manfreda pojasni, da je občina resnično takoj pristopila k iskanju rešitve, da se pošta v Kojskem ne zapre. Vse 
pohvale grejo podžupanu, vaški skupnosti Kojsko in občinski upravi za angažiranje, saj v nasprotnem primeru, bi pošto 
v Kojskem zaprli. Kar se prostora tiče se je našlo najbolj primerno rešitev. Občina mora za vsak najem ali prodajo v 
skladu z zakonom objaviti namero o sklenitvi neposredne pogodbe. Rok za oddajo ponudbe za najem poteče 20. 3. 
2024, tako da se 21. 3. 2024 že lahko sklene najemna pogodba. Pogodba se sklene za obdobje 5 let. Pristojni so si 
prostor ogledali, zdel se jim je primeren za izvajanje poštnih storitev. Pripomba glede stopnic je seveda na mestu, 
pozornost bo potrebna ampak dejstvo je, da je sedaj promet skozi Kojsko zaradi zgrajene obvoznice bistveno bolj 
umirjen.   
 
Zvezdan Prinčič 
V lanskem letu je prišlo do spremembe uredbe o kurjenju na prostem, katero si, kot je razbrati na družbenih omrežjih, 
razlaga vsak po svoje. Ker se začenja sezona kurjenja odpadnih vej po obrezovanju sadnega drevja, predlaga, da 
občinske službe to preverijo in objavijo na spletni strani, da ne bi prihajalo do nesoglasij in ovajanj med sosedi, kot se 
je to dogajalo na Koprskem, ko so inšpekcijske službe in gasilci pisali tudi neupravičene ovadbe. Na spletni strani 
državne uprave www.gov.si je zasledil, da so konec leta 2023 potekala na to temo posvetovanja z gasilci in civilno 
zaščito in predlaga, da se z njimi opravi razgovor glede usmeritev, ki so jih dobili. 
 
Miloš Protić 
1. V torek, 27. 2. 2024 je v Vipolžah potekal posvet o urbanistični zasnovi in o viziji prostorskega razvoja naselij 

Dobrovo, Medana in Kojsko v občini Brda. Zmotilo ga je to, ker v obravnavi ni bilo vasi Šmartno. Meni, da je 

http://www.gov.si/
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Šmartno kulturni turistični biser, ki si zasluži mesto v individualni urbanistični zasnovi in viziji individualnega 
razvoja naselja.  Zanima ga razlog zakaj je prišlo do izpada.  

2. Ali in na kakšen način je Občina Brda zaščitila svoj interes ob tem, ko se je prodala parc. št. 349/1 k. o. Kojsko, ki je 
v neposredni bližini zdravstvenega doma v Kojskem. Do sedaj so tam lahko ljudje parkirali nemoteno, zato se 
bojijo, da bo lahko v bližnji prihodnosti prišlo do izpada parkirnih mest.    

 
Ad 9. 

 
Realizacija sklepov 11. redne seje 
 
Sklepi 11. redne seje so bili realizirani. Pripomb ni bilo.  
 
 
Seja zaključena ob 18.54.  
 
 
 
     Zapisničarka                                       Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave 
 Mateja Ambrožič                                   Goran Simčič                                                  Anita Manfreda 
 


